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Protokół Nr: RM.0002.13.2022.JP 

 

Nazwa sesji:  LVII Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  24.11.2022 

Numer sesji:  RM.0002.13.2022.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Urzędu Miasta, ul. mjr.  

H. Dobrzańskiego „Hubala" 1  

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  10:58 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Anna Naja 

2. Zbigniew Lebiedowicz 

3. Wiesław Bańka 

4. Ryszard Wiech 

5. Leszek Kryszczuk 

6. Iwona Świstowska 

7. Leszek Tarnawski 

8. Danuta Kowalska 

9. Andrzej Guz 

10. Marian Cisło 

11. Czesława Nowak 

12. Barbara Wierzchowska 

13. Jan Szulakiewicz 

14. Józef Bojarczuk 

15. Artur Danilczuk  

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Sekretarz 

Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Frączek, 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej, Turystyki i Promocji Wioletta Pietrusiewicz,    

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona Malińska-Margol, Naczelnik 

Wydziału Inwestycji Przemysław Podskarbi, Zastępca Naczelnika Wydziału Nieruchomości  

i Planowania Przestrzennego Sławomir Budzyński, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej  
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Mariusz Biront, Dyrektor Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marek Watras, 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Pobereżany” Bogdan Patkowski,  Przewodniczący 

Zarządu Osiedla Nr 3 „Podgórze” Małgorzata Cios, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 

„Śródmieście” Sławomir Kędziera, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 „Żeromskiego” 

Zdzisław Szczęk oraz Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 10 „Zielone” Henryka 

Letnianczyn. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LVII sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła wszystkich zabierających głos o używanie mikrofonów, o przestrzeganie 

przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad a wobec ich braku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Przyjęcie protokołu z LV sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LV sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przejazdu stosowanej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Prawa i Administracji radny M. Cisło  

radna przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 
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Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii rozwoju 

ponadlokalnego Hrubieszowskiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 2021 - 2030, w tym 

trybu konsultacji 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbycia i wykupu 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Marta Woźnica. 

Przypomniała, że zgodnie z pierwotnym zapisem paragrafu 6-go uchwały z 30 

czerwca 2014 roku wydatki związane z wykupem obligacji i wypłatą oprocentowania miały 

zostać pokryte z dochodów własnych Gminy Miejskiej Hrubieszów w latach 2014-2025.  

Zwróciła uwagę, że procedowany projekt uchwały jest punktem wyjścia do 

możliwości sfinansowania wcześniejszego wykupu obligacji a także bieżących wykupów  

z przychodów Gminy Miejskiej, konkretnie z wolnych środków.  

Podkreśliła, że aby umożliwić pokrycie planowanych wcześniejszych wykupów 

obligacji z wolnych środków konieczne jest dodanie w paragrafie 6-tym słów „lub 

przychodów”. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Józef Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że wcześniejsze wykupienie obligacji, 

zwłaszcza tych obłożonych marżą w wysokości 2,5%, jest jak najbardziej dobrym krokiem.  

Przypomniał, że był przeciwny zaciąganiu tych zobowiązań dodając, że jeżeli  

pojawiła się możliwość wcześniejszego wykupu obligacji, które najbardziej ciążą miastu  

będzie głosował za przyjęciem uchwały. 

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją 

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbycia i wykupu 

Skarbnik Miasta Marta Woźnica przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji 

obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu wraz z uzasadnieniem. 

 Zwróciła uwagę, że procedowany projekt uchwały dotyczy zmian w uchwale Rady 

Miejskiej w Hrubieszowie podjętej w dniu 10 czerwca 2019 roku dodając, że propozycja 

zmian jest identyczna jak u poprzedniej uchwale i ma na celu umożliwienie ponoszenia 

wydatków związanych z wykupem obligacji oraz wypłaty oprocentowania, oprócz dochodów 

własnych, także z przychodów Gminy Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Józef Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że jest nadzieja, że wydatki na HCD zostaną 

zrealizowane w 2022 roku ponieważ nie zostały ujęte w projekcie procedowanej uchwały, 

podczas gdy poprzednio uchwalona nowelizacja wpf zakładała wydatek w wysokość 200 tys. 

zł. Zapytał również jakie będą konieczne środki do zabezpieczenia na salę gimnastyczną przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 i czy są jakieś przewidywania odnośnie tej inwestycji. 

Burmistrz M. Majewska poprosiła radnego o doprecyzowanie pytania podkreślając, że  

wskazane środki wynikają z zawartych aneksów, więc nie wie o co radny pyta ponieważ 

sytuacja nie zmieniła się od ostatniej sesji, podczas której temat został precyzyjnie 

wyjaśniony.  
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Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 7,14% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Sołectwa Sławęcin oraz uchwalenia statutu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz wynikami konsultacji społecznych 

przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz M. Podolak.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Czesława Nowak Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 

Hrubieszów z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023 

Sekretarz M. Podolak przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

wynikami konsultacji społecznych i pozytywnymi opiniami Hrubieszowskiej Rady Kobiet, 

Gminnej Rady Pożytku Publicznego i Miejskiej Rady Sportu.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 



Projekt 

14 
 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty 

dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w Mienianach w 2023 roku 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz M. Podolak. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 



Projekt 

15 
 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

16. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Barbara Wierzchowska 

W wolnych wnioskach radna B. Wierzchowska poinformowała, że na prośbę 

mieszkańców osiedla Polna składa interpelację dotyczącą planowanej przez Hrubieszowską 

Spółdzielnię Mieszkaniową wycinki trzech drzew przy bloku Polna 25. Dodała, że 

mieszkańcy bloku otrzymali pismo stwierdzające zamiar wycinki tych drzew.    

Poprosiła również Burmistrz M. Majewską o zapobieżenie planowanej wycince.   

17. Zamknięcie sesji 

Wobec braku innych wolnych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja 

zamknęła LVII sesję o godz. 10:58. 

Materiał wideo z LVII dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 


